
Montfoort, 28 mei 2025 

 

Onderwerp: Terugkoppeling AB en raadsplatform Ferm Werk  

 

 

Geachte raadsleden, 

Op 20 mei is er een digitale bijeenkomst geweest van het raadsplatform voor de 
gemeenschappelijke regeling van Ferm Werk. Die is door ondergetekende bijgewoond. 

In dat overleg zijn alle beschikbare concept zienswijzen van de diverse gemeenten met 
elkaar vergeleken. In grote lijnen komen deze zienswijzen overeen. Blijkbaar ligt hier een 
ambtelijk overleg tussen de deelnemende gemeenten aan ten grondslag. 

De conceptvisie van het college van Montfoort heeft een groot aantal positieve 
opmerkingen in zich en sluit aan bij de eerdere zienswijzen.  

In de Commissie BFS is bij de behandeling van de begroting van Ferm Werk naar voren 
gekomen dat een aanscherping van van deze zienswijze wellicht te overwegen valt. 

De nadruk in het amendement zou moeten liggen op een nog beter begeleiden van 
statushouders en bijstand trekkenden naar werk. Lokaal Montfoort en Progressief 
Akkoord overwogen toen om de zienswijze dienovereenkomstig aan te scherpen. 

Op 22 mei heeft de Algemene Bestuursvergadering van Ferm Werk plaatsgevonden. 
Hierin zijn een aantal zaken aan de orde gesteld, waaronder het aanscherpen van de 
zienswijze. Daar is tot de conclusie gekomen dat met name het intensiveren van het 
proces om cliënten in de bijstand door te geleiden naar werk, beter in een kadernota kan 
worden opgenomen.  
Dat was althans de visie van de gemeentelijke vertegenwoordigers van Woerden 
Oudewater en Bodegraven-Reeuwijk. De heer Pennarts en ondergetekende geven zich 
in de regel niet snel gewonnen. Door hen werd geconstateerd dat de volgende 
mogelijkheid om deze doelstelling helder in de kadernota te krijgen mogelijk buiten deze 
raadsperiode komt te vallen. 

Door de directeur van Ferm Werk werd de optie ingebracht om, gelet op het naderende 
verkiezingsjaar, toch nog dit jaar een nieuwe kadernota op te stellen. Dit met het doel 
om aan de nieuwe raad de kaders mee te geven voor de toekomst. De wensen van de 
deelnemende gemeente zouden daarin kunnen worden meegenomen. Dit voorstel werd 
positief ontvangen.  



Dit leek Paul Pennarts en ondergetekende een goed voorstel. Wel moet de de raad of 
liever moeten de gemeenteraden hiertoe een expliciet verzoek indienen. (De 
gezamenlijke raden zijn immers eigenaar en opdrachtgever van Ferm Werk)  

Gelet op het bovenstaande gaan Lokaal Montfoort en Progressief Akkoord geen 
amendement op de voorliggende zienswijze van het college indienen. 

Voorts is afgesproken met onze portefeuillehouder, wethouder Van Dalen, om vanaf 
heden meer met elkaar op te trekken om onze doelstellingen bij Ferm Werk te 
verwezenlijken. Meer concreet houdt dit in dat de wethouder, de ambtelijke 
ondersteuning en de raads- vertegenwoordiger en de raadsrapporteur al hun kennis, 
vaardigheden  en netwerken in zullen zetten om zoveel mogelijk werkzoekenden door te 
geleiden naar werk. Dat houdt ook in dat wij de bestaande contacten die er nu al zijn 
zullen gaan intensiveren. 

De eindconclusie is dat de zienswijze van het college, die op zich goed is, niet 
geamendeerd zal worden. Wij kijken uit naar een nieuwe kadernota die rond september 
kan worden verwacht. 

Tot zover de reportage over de Algemene Bestuursvergadering en het 
Raadsplaatplatform voor de gemeenschappelijke regeling Ferm Werk. 

Mede namens Paul Pennarts, 

Luc Hoogstraten 


